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Onderwerp: RE: Q&A's voor debat straks

Goeiemorgen, zie hieronder. kijk je nog even mee naar SPlus vraag. Ik heb uit je terugkoppeling geput. Groetjes!

Wat vindt de minister van het plan van de zelfstandige klinieken om de zorg af te gaan schalen?

JE je schrijft het geen goed idee te vinden. Is dat vanuit het idee de zorgorganisaties niet gebruik zouden moeten maken

van de deeltijdww? Ik denk dat klinieken, net als bijvoorbeeld de Ikea nu al te maken heeft met een teruglopende vraag en

mogelijk ook veel vragen over veiligheid van patiénten en personeel. Inzetten op waar nodig lijkt me nu lastig. Ze stellen daarbij
wel hun middelen beschikbaar voor de zorg van coronapatienten. Zeker met het oog op voldoende beschermingsmiddelen lijkt
me dat niet zo raar. Maar het kan zijn datje wat anders bedoelt..

* Wat vindt de minister van de signalen dat er personeel in zorg naar huis wordt gestuurd?

« Hoe kan de ministers helpen met het geven van een korte training indien nodig?
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Onderwerp: Q&A's voor debat straks

Goedemorgen allemaal,

Hieronder deels mijn verzoek en deels ey
512 |

tot een paar Q&A’s tbv debat vanmiddag:

IEECINccc antwoord op:
* Wat vindt de minister van het plan van de zelfstandige klinieken om de zorg af te gaan schalen?

(Graag bezien in het licht van besparen personeel voor indien nodig; alleen ook irt hun private status en eco maatregelen;
dus mi niet echt goed idee, eerder laat ze hun personeel elders inzetten waar nuttig)

*
Wat vindt de minister van de signalen dat er personeel in zorg naar huis wordt gestuurd?

5.1.28

- Waarom hanteert de mimister voor het toelaten van voormalig verpleegkundigen en artsen een termijn van 2 jaar of

korter?

- Wat is het potentieel wat de minister hoopt te bereiken met deze maatregelen?
- Hoe kan de ministers helpen met het geven van een korte training indien nodig? (Samen §EREEN beantwoorden,

Sectorplan extra tijdvak)
- Hoe snel kunnen de aangemelde voormalig verpleegkundigen en artsen aan de slag zijn?
(Hier aangeven dat we alles op alles zetten eea zsm; nu gesprek over bezien VOG proces kunnen versnellen)

Tot zover, graag zie ik de hele set voor het debat.[JE inischien handig/verstandig wanneer 1 vanjullie

vanmiddag bereikbaar is voo 5.1.2e
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